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Připravuje americká vláda své občany na jaderný útok?
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O lékařských protiopatřeních v případě jaderného útoku bylo v
minulém roce řečeno a uděláno mnoho. Mnoho federálních agentur
v tichosti aktualizovalo své plány připravenosti a nejméně jeden
expert prohlásil, že to stále nestačí a Spojené státy musí být na
možnou radiační katastrofu lépe připraveny.

Je možné, že ti, kteří jsou u moci, vědí, co přijde – nebo možná
dokonce sami plánují – a zoufale se snaží připravit na hrůzy, které
mají přijít?

Ve všech médiích a na všech úrovních vlády se stále častěji mluví o
jaderné válce. Jak ve zprávách, tak v zábavě slyšíme o válčících
národech vyzbrojených jadernými zbraněmi a nový film
“Oppenheimer” je hollywoodským způsobem, jak připravit veřejnost
na to, co se podle všeho v Americe stane.

„Právě jsme se dostali z pandemie a vidíme, že existuje mnoho
mezer v koordinaci [a] doručování zpráv,“ říká Dr. Amesh Adalja z
Centra pro zdravotní bezpečnost na Univerzitě Johnse Hopkinse v
Baltimoru.

„To vše bude velmi důležité pro reakci na výbuch IND
(improvizovaného jaderného zařízení).

Jak blízko jsme možné jaderné válce?

Adalja přesně vyjmenovala všechna nouzová opatření, která již
existují, a lidi, kteří je budou řídit. Jmenoval Správu strategické
připravenosti a reakce (ASPR) Ministerstva zdravotnictví a sociálních
služeb (HHS) a Národní centrum pro zdraví životního prostředí
Centra pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC).
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Adalja také jmenovala Agenturu pro ochranu životního prostředí
(EPA), Federální agenturu pro řízení mimořádných událostí (FEMA),
tým pro podporu jaderných nouzových situací ministerstva
energetiky (DoE), Food and Drug Administration (FDA) a různé
místní a státní zdravotnické systémy jako další zúčastněné strany .

Ačkoli se může zdát, že všechny tyto agentury současně předkládají
nové plány pro řešení potenciální jaderné nehody, Adalja říká, že
tyto typy akcí by měly být rutinní, protože státy neustále zlepšují a
udržují své programy jaderného odstrašení.

V případě USA tomu tak ale není, takže nedávné koordinované
plánování působí trochu podezřele. Co vědí, že tají před
veřejností? Hrozí nám bezprostřední jaderné nebezpečí?

V dubnu vydala FDA návrh pokynů pro vývoj léků k léčbě akutního
radiačního syndromu (ARS) a zároveň zveřejnila oznámení o dalších
nových a stávajících způsobech léčby radiačního poškození.

Zrovna minulý týden společnost s názvem RedHill Biopharma
oznámila, že získala 2 miliony dolarů z peněz daňových poplatníků v
USA na vývoj léku zvaného opaganib, perorální terapie pro
gastrointestinální ARS s pětiletou trvanlivostí, což z něj činí solidního
kandidáta na zahrnutí do strategické národní rezerva.

V květnu také začala první klinická studie na lidech financovaná
Národním institutem zdraví (NIH) perorálního léku určeného k
odstranění radioaktivní kontaminace. Účelem této studie je určit
bezpečnost a účinnost experimentální terapie s názvem HOPO 14-1.

Přidejte k tomu všechny místní a státní kampaně, včetně nechvalně
známé kampaně v New Yorku, která lidem říkala, co mají dělat v
případě jaderné detonace: „Jděte dovnitř. Zůstaň uvnitř Zůstaň
vzhůru.”

To vše ukazuje na to, že se světu stane něco opravdu špatného. Co
si o tom myslíš?
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